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Protokół nr 138/II/2005 
Zarządu Powiatu w Gryfinie 

 

 W dniu 8 grudnia 2005 r. w godzinach od 1000 do 1130 odbyło się 
posiedzenie Zarządu Powiatu w Gryfinie. Posiedzenie odbyło się w siedzibie 
Starostwa w Gryfinie, przy ul. Sprzymierzonych 4. 
 

I. SPRAWY ORGANIZACYJNE  
1. Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Zarządu - 

Ewa De La Torre. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu (Lista obecności – 
zał. nr 1).  

2. Zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (porządek obrad- 
załącznik nr 2). 

 

II. PION STAROSTY. 

1. Omówienie wersji ostatecznej projektu umowy pomiędzy Powiatem 
Gryfińskim, SPZOZ Szpital Powiatowy, a firmą „Intermed” sp. z o.o. 
(druk nr 1/SP/138). 

 

Zarząd omówił ostateczną wersję projektu umowy pomiędzy Powiatem 
Gryfińskim SPZOZ Szpital Powiatowy, a firmą „Intermed” sp. z o.o 
określającą wzajemne relacje przy restrukturyzacji opieki zdrowotnej  
w zakresie lecznictwa zamkniętego i ambulatoryjnego na terenie Powiatu 
Gryfińskiego oraz zasad realizacji przedsięwzięcia w zakresie świadczenia 
usług medycznych finansowanych w szczególności ze środków publicznych, 
w tym eksploatacja, utrzymanie i zarządzanie niezbędnymi  
do wykonywania usług medycznych składnikami majątkowymi i postanowił 
przedłożyć ją w takim kształcie Radzie powiatu pod obrady.  

Zarząd odniósł się jednocześnie do zastrzeżeń i uwag wyrażonych na 
piśmie przez radcę prawnego Mec. Zygmunta Kandulskiego.  

Zarząd Powiatu w Gryfinie przyjął wersję ostateczną w/w umowy. 
Prezes firmy „Intermed” Sp. z o.o. Jacek Kargul w rozmowie telefonicznej 
pozytywnie odniósł się do niej oraz zaakceptował jej tekst. 
 

III. PION EATATOWEGO CZŁONKA ZARZĄDU. 
1. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki w 

sprawie dokonania zmian w planie finansowym wydatków na rok 2005 
(druk nr 1/WSP-AN/138). 

 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki w sprawie dokonania zmian w planie 
finansowym wydatków na rok 2005. 
 

IV. PION SKARBNIKA. 
1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Gryfińskiego na rok 2005 (druk nr 1/SK/138). 
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Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za przyjęciem projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie 
w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego na rok 2005 w brzmieniu zaproponowanym przez 
wnioskodawcę? 
Za - 5 osób, 
Przeciw - 0 osób, 
Wstrzymało się - 0 osób. 
 

Zarząd przyjął jednogłośnie projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego na rok 2005.  
 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniającą 
uchwałę Nr XX/246/2004 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 15 grudnia 
2004 r w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego (druk nr 
2/SK/138).  

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za przyjęciem projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie 
zmieniającej uchwałę Nr XX/246/2004 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 15 grudnia 2004 r w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego w brzmieniu zaproponowanym przez wnioskodawcę? 
Za - 5 osób, 
Przeciw - 0 osób, 
Wstrzymało się - 0 osób. 
 

Zarząd przyjął jednogłośnie projekt uchwały Rady Powiatu 
zmieniającą uchwałę Nr XX/246/2004 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia  
15 grudnia 2004 r w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego. 
 

V. PION SEKRETARZA. 
1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Gryfinie w sprawie w sprawie 

wyrażenia stanowiska w sprawie planowanej prywatyzacji Zespołu 
Elektrowni Dolna Odra S.A. w Nowym Czarnowie (druk nr 1/SE/138). 

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska  
w sprawie planowanej prywatyzacji Zespołu Elektrowni Dolna Odra S.A. w Nowym Czarnowie w brzmieniu 
zaproponowanym przez wnioskodawcę? 
Za - 5 osób, 
Przeciw - 0 osób, 
Wstrzymało się - 0 osób. 
 

Zarząd podjął jednogłośnie uchwalę w sprawie w sprawie wyrażenia 
stanowiska w sprawie planowanej prywatyzacji Zespołu Elektrowni Dolna 
Odra S.A. w Nowym Czarnowie.  
 
       Na tym posiedzenie zakończono.  
 

Protokolant Marcin Wegner __________________________  
 

Przewodniczący Zarządu- Ewa De La Torre ____________________ 

               Członek Zarządu            - Józef Ruciński       ____________________ 

               Członek Zarządu            - Adam Nycz           ____________________ 

                Członek Zarządu            - Danuta Bus           ____________________ 

                Członek Zarządu            - Bronisław Sakowski   _________________ 


